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d’opinió que s’ha manifestai i que eli considera 
fonamentat.

Intervé novament el Dr. Vivancos, que insis- 
teix en la conveniència de demorar la constitu- 
ció d’aquest Grup amb l’objecte que la Junta 
General pugui donar entrada als sol-licitants de 
més de 50 anys, i que es refereix a l’observació 
feta pel senyor Secretari, Dr. Roseli, respecte el 
perjudici que la demora pugui representar per a 
alguns sol-licitants, perjudici que no aprecia, puix 
considera que aleshores caldria reconèixer que 
igualment se’ls ha perjudicat per no haver-lo 
constituìt abans, com se’ls perjudica també no 
constituint encara el Grup V  de Vida. A  més, 
diu, que si ara pot constituir-se per haver-hi el 
nombre suficient de soHicituds, és perqué per 
Secretaria s’ha fet un treball extraordinari per 
a l ’obtehció de sol-licituds amb un desig mani- 
fest de constituir ràpidament aquest Grup IV  de 
Vida, per la qual cosa creu que la demora no 
seria altra que la que normalment hauria sofert 
el Grup si no s’hagués activai desmesuradament 
la seva constitució.

Diversos senyors Consellers objecten al doctor 
Vivancos que precisament aquest és un treball 
de Secretari que ha d’agrair-se, ja que per sobre 
de tot l ’interès de la Mutual és que es constituei- 
xin tots els seus Grups com més aviat millor.

El Dr. Roseli diu que el Grup no podia consti
tuir-se abans per no haver estât sempre criteri 
del Consell que no es constituís un Grup fins a 
haver transcorregut, almenys, els mesos neces- 
saris perqué els fundadors del Grup anterior, que 
paguen la quota de compensado a terminis hagin 
abonat l ’ùltim, donant temps perqué el Grup úl- 
timament constituìt es consolidi. El mes de se- 
tembre últim quedaren liquidades totes les com
pensations a terminis, i en aquella data es va 
començar a fer la propaganda, que s’havia fet 
.sempre que, havent obtingut el nombre suficient 
de soHicituds, no ha d’ajornar-se més la consti
tució, pels motius que abans ha exposât i per 
considerar-ho contrari als interessos de la Mu
tual.

Els Drs. Mas i Oliver, Castells, Estillas, Ri
bas i de Marc es manifesten partidaris de la pró
xima constitució del Grup, sense perjudici que 
la Junta General acordi llavors el que cregui 
convenient respecte els sol-licitants de més de 50 
anys.

Insisteix de bell nou el Dr. Vivancos, i diu 
que si es procedeix ara a la constitució del Grup, 
aixó representa de fet Teliminació dels sollici
tants que teñen més de 50 anys, ja que considera 
molt difícil que la Junta General acordi llur ad- 
missió com a fundadors d’un Grup que ja estará 
constitüit i portará cinc o sis mesos de funciona- 
ment, i si s’acordés admetre’ls, llavors es podrien 
considerar perjudicáis els que ja formin part del 
Grup i que, essent contraris a l’admissió de socis 
de més de 50 anvs. no haurien ingressat si ho 
haguessin sabut en el moment de la constitució 
d’aqùest Grup IV  de Vida; no representa cap 
perjudici évident per als actuals solicitants, con
sidérant que les raons al-ludides per ell, d’acon- 
Sellar que en constituir-se el Grup, es fací sobre 
concrets acords de la Junta General i proposa 
que s’acordi que 110 es constitueixi el Grup fins 
després d’aquella Junta.

La presidència resum les anteriors deliberacions 
i manifesta el seu criteri favorable a la constitu
ció del Grup, deixant suspens els sol-licitants de 
més de 50 anys perqué la Junta General resolgui; 
i acte seguit posa a votado si ha de constituir-se
o no el Grup IV  de Vida abans de la Junta Ge
neral, i s’acorda, amb el vot en contra del doctor 
Vivancos, qué es procedeixi seguidament a la fun
dado del Grup IV  de Vida.

A  continuado s’acorda que aquest Grup es 
constitueixi el vinent mes de gener, en una sessiô 
extraordinària, després de l’ordinària que hatt- 
rà de celebrar-se el dia 23 del dit mes.

Acte seguit el senyor Président pregunta si, en 
procedir a la constitució del Grup, cal deixar so
bre la taula les sol-licituds de socis de més de 50 
anys, per a sotmetre a la primera Junta General si 
han d’ésser admesos o no com a fundadors.

Després d’una amplia deliberado, es posa a-vo
tado i s’acorda que es deixin sobre la taula aque- 
lles sol-licituds en espera de la resoludó de la Jun
ta General.

Es tracta de si el Consell ha de concretar la seva 
opinió sobre el cas per sotmetre-la com informe a 
la Junta General o si ca.1 deixar la resoludó a l’es- 
pontània decisió de la dita Junta, i s’acorda que 
el Consell formuli la seva opinió i que s’ajorni 
per a una próxima reunió la deliberació d’aquest 
extrem.

Seguidament es llegeix una proposició firmada 
pels Drs. Antoni Martí i Baltà, Juli Aquilué, F.


